
Fortsettes fra forrige side

Sekretæren har
ordet

Kjære medlemmer!
Nå skriver vi

november, og også
dette året nærmer
seg slutten, men
først er det jul og
nyttår som skal
feires, men det er
ikke spesielt for oss

Postpensjonister.

Nå etter pandemien føler jeg vi har kommet
i gang med våre aktiviteter, omtrent på en
måte vi er vant med fra tidligere. Vi har
arrangert månedlige Kaffetreff både i
Stavanger og Sandnes dette året samt
gjennomført trimturene som vi er vant med.
Dessverre har ikke frammøtet vært så godt
som tidligere, men dette med svakere
frammøte etter pandemien gjelder også andre
arrangement enn oss postpensjonister. Det ser
ut til å være en vanlig utfordring nå etter ca. to
år med restriksjoner, at folk er mer
tilbakeholdne med å delta på arrangementer
og andre sammenkomster.

Vi fikk likevel gjennomført en fin
utenlandstur til Danmark tidlig i sommer og
vi har også fått avholdt to medlemsmøter i
høst med tilfredsstillende deltakelse. Det ene
møtet som skulle avholdes i Stavanger i
Skipper Worses lokaler på Eiganes måtte
flyttes til Tante Emmas Hus ettersom lokalene
på Eiganes var blitt «dobbelbooket», mens det
andre møtet ble avholdt på Bryne (Hotell
Jæren) og nå er ikke julemøtet så langt unna
heller. Så ser vi fram til flere sammenkomster
til neste år, og håper på god oppslutning om
våre arrangementer, bl.a. årsmøtet i mars.

Til slutt håper jeg alle får en fin adventstid
og får gjennomført alle juleforberedelsene som
de har planlagt.

Hilsen Tor

 

Våre to medlemsmøter i høst.
Siden mange av dere ikke var med på våre medlemsmøter i høst vil vi
gjerne fortelle litt om hvordan vi har det på møtene.

Medlemsmøtet 13. september ble lagt til Hotell Jæren på Bryne. Det
vanlige er at vi begynner møtene kl. 17, men denne gangen forsøkte
vi å møtes midt på dagen, kl. 12.00. Og det fungerte veldig fint.
Foreningen har tradisjon for å legge noen møter utenom Stavanger,
og frammøte til Hotell Jæren viste at medlemmene tok godt i mot
dette.

Hotellet hadde reservert spisesalen for vårt møte, og det var dekket
til 55 personer. Vi hadde bestilt en varmrett og fikk servert herlig
fiskesuppe. I tillegg kunne vi forsyne oss med brød og ekstra reker og
blåskjell som tilbehør. Etterpå fikk vi et kakestykke og kaffe.

Som kulturelt innslag hadde vi
fått Kjell Arild Pollestad, kjent
norsk forfatter, teolog og filolog til
møtet. Han var pater i Den
katolske kirke i Norge til 2018.
Pollestad hadde et kjekt kåseri,
blant annet med en varm og god
historie om en spesiell venn han
hadde truffet fra sin tid i Oslo.

Etter møtet tok Arne Olav
Vinjerud en del av oss med på tur
rundt i Skulpturparken og
sentrum av Bryne. Det hadde da
begynt å regne og blåse, så turen
ble ikke slik vi kunne ønsket.

Styret konkluderte med at det hadde vært et meget vellykket møte
og at vi godt kan komme tilbake til Hotell Jæren.

Bare et rent flaks gjorde at vårt medlemsmøte tirsdag 25. oktober
ikke ble en katastrofe. Ett av styrets medlemmer gikk forbi Skipper
Worse Ledaal torsdag i uken før møtedagen, for å høre om han
kunne få med seg nøkkel. Vårt møte var da ikke notert deres
møtebok. I stedet hadde en annen forening leid møtesalen til kl. 17.00
denne dagen.

Hva gjør vi da? Det var to alternativer. Vi kunne få møtesalen to
dager senere – eller vi kunne forsøke å flytte møtet til et annet sted.
Siden vi hadde engasjert tidligere ambassadør og diplomat Øyvind
Nordsletten til møtet, fant vi at det beste var å holde på dagen og
finne annet sted. Heldigvis var Kafé Breiavatnet i Tante Emmas Hus
ledig. Lokalet hadde vært bortleid denne ettermiddagen, men denne
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Velkommen til
Kaffi og Radl-

treff på Kafe Breiavatnet i Tante
Emmas Hus, Kongsgt. 43,
Stavanger torsdag 1.12.  kl. 11.

For Skeianetunet i Sandnes er
det ikke noe kaffetreff i slutten av
desember, men vi møtes 24.
november kl. 11.00.

Treff på Kafe Jærbuen, Nærbø:
Her møtes pensjonister fra Jæren
28.11. kl. 11.00. Heller ikke her er
det treff den siste mandagen i
desember.

Kaffi og radl-
treff

Noen adresser og
telefonnumre:
Telefon: Elin: 411 01 432

Arild:      975 64 317
SMS: Elin: Som telefon

Arild: Som telefon

E-post: stavanger@postpensjonistene.no

Trimturer

5.12. går vi i Ramsvikområdet.
Vi parkerer ved Storhaug
idrettshall, Søre Ramsvikvei 30.
Alle turer begynner kl. 11.00

Grasrotandelen
Vi minner om at du kan støtte vår forening
gjennom Grasrotandelen. Vårt reg.tall er:

994 234 269
Grasrotandelen på 7 % går direkte inn på
kontoen til Postpensjonistene i Stavanger.
50 spillere er tilknyttet vår forening og pr.
4.11. er inntektene i år kr.26.940,-. Det er ca.
400 kr. mer enn i november 2021. Vi er i rute
med å oppnå samme resultat som i fjor.

foreningen hadde trukket seg. Ulempen er at dette er et mye mindre
lokale. Det var 55 påmeldte og maks antall er 50, også av
brannhensyn. Men nærmere 10 påmeldte trakk seg før møtet begynte,
så da skulle det gå fint, trodde vi. Men det kom flere medlemmer som
ikke hadde meldt seg på. Noen fra styret måtte derfor sitte i
tilstøtende stue. Vi vil derfor på ny minne om at du må melde deg på
forhånd til våre møter av hensyn til både plass og bestilling av mat.

Siden våre medlemmer har hatt «post på maten», var Nordslettens
kåseri lagt opp til en PowerPoint presentasjon med bilder av
frimerker, brev og postkort fra steder hvor han hadde gjort tjeneste i
over 40 år med Utenriksdepartementet som arbeidsgiver. Det meste
var fra Russland og Ukraina. Vi kunne nok ønsket litt mer om
situasjonen i Ukraina opp gjennom årene og bakgrunnen for krigen
som nå raser der. Men Nordsletten var kjekk å høre på.

Som vanlig ved våre møter fikk vi servert gode snitter samt fløterull
og kaffe.

Og som vanlig ved ett av høstmøtene var det åresalg med mange
fine gevinster. Vi fikk inn 5.720 kroner til delvis dekning av utgiftene
ved møtet.

Siden møtet var i Tante Emmas Hus hvor også foreningen har sine
styremøter, hadde Trygve Rødland en orientering om huset, ekteparet
Halvor Øgreid og Emma Nielsen Øgreid og deres virksomhet.

Tross et noe trangt og varmt lokale ble det likevel et kjekt møte.
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Fra medlemsmøtet på Bryne. En interessert forsamling
følger Pollestads kåseri.     Foto: Trygve

Aktiviteter i Tante Emmas Hus

Fredag 25. november kl. 12.00: På Grensen til Allsang med Reidar Jonassen.
Søndag 11. desember kl. 13.00 – 15.30: Syng Julen Inn 2022. Program: Allsang
og underholdning ved Terje Rønnevik. Tale ved Karl Børge Larsen i Eldrerådet.
Rolf Schreiner leser julefortelling. Smørbrød, kake og kaffe. Billetter kr. 200
selges i Tante Emmas Hus, telefon 51 50 72 14 / 51 50 72 71.

Ellers minner vi om at du kan få opplæring ved Seniornett Dataklubb i Tante
Emmas Hus i både smarttelefon, nettbrett og datamaskin.
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